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De mengvoedersector is bezorgd over normen die het Voedselagentschap wil opleggen en
die strenger zouden zijn dan de Europese voorschriften. “Het laatste voorbeeld zijn de
plannen om de salmonella aan te pakken”, zei de nieuwe voorzitter Marc Huon donderdag
naar aanleiding van de algemene vergadering van Bemefa in Stekene.
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De mengvoedersector is bezorgd over normen die het Voedselagentschap wil opleggen en die
strenger zouden zijn dan de Europese voorschriften. “Het laatste voorbeeld zijn de plannen om de
salmonella aan te pakken”, zei de nieuwe voorzitter Marc Huon donderdag naar aanleiding van de
algemene vergadering van Bemefa in Stekene.
Op het vlak van de voedselveiligheid was 2008 voor de mengvoedersector een jaar van consolidatie.
Wel werd de autocontrolegids ingepast in de GMP-standaard en het bemonsteringsplan kreeg een
update na het melamineschandaal in China. “Dat plan blijft ons paradepaardje, maar we moeten ons
hoeden voor routine”, aldus Huon, die met tevredenheid vaststelt dat nu ook in Nederland en
Frankrijk gewerkt wordt aan een gelijkaardig initiatief.
Ook de ontbossing van het Amazonewoud laat de mengvoedersector niet los. Het is de bedoeling om
dit jaar op basis van een eigen lastenboek 100.000 ton ‘maatschappelijk verantwoorde’ soja te
importeren. In samenwerking met de Round Table on Responsible Soy koestert Bemefa de ambitie
om binnen vijf jaar alleen nog dergelijke soja aan te kopen. Het gaat om soja die niet afkomstig is uit
ontboste gebieden en daarnaast beantwoordt aan nog enkele andere criteria op sociaal en milieuvlak.
Genetische modificatie is geen criterium.
Onlangs haalde Fedis nog zwaar uit naar Bemefa omdat het lastenboek voor ggo-gecontroleerde
mengvoeders ruim een jaar geleden werd opgeschort vanwege technische ongerijmdheden en hoge
kosten. “We hebben er steeds voor gewaakt dat de keuzevrijheid van de consument gevrijwaard
wordt”, reageert Huon, die het onaanvaardbaar vindt dat “bepaalde stakeholders nu plots geen
interesse meer betonen om hun zogezegde maatschappelijke rol te vervullen”.
Tevreden is de nieuwe voorzitter wel over de nieuwe etiketterinsregels die in Europa van kracht
worden voor de handel in diervoeders. “Jarenlang hebben we strijd gevoerd voor een geloofwaardig,
controleerbaar etiket dat tevens respect betoont voor de intellectuele rechten. Velen waren ervan
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overtuigd dat we een achterhoedegevecht aan het leveren waren, maar het is andermaal bewezen dat
de aanhouder wint”.
Dit jaar rondt Bemefa technische studies af over stofexplosies en arbeidsveiligheid. De federatie zal
nu een plan uitwerken om ervoor te zorgen dat de vergaarde kennis op korte termijn kan
geïmplementeerd worden op de werkvloer.
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